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A Magyar Olimpiai Bizottság által értesültem a MOB Sportolói Bizottságának 

újraválasztásáról, és a pályázási lehetőségről. Mint a Magyar Úszó Szövetség Sportolói 

Bizottságának tagja rögtön felkeltette az érdeklődésemet az esély, hogy az úszók mellett, az 

összes többi sportoló társamat is képviselhessem. Számomra fontos, hogy úgy, ahogy 

versenyzőként, ugyanúgy sportolói képviselőként is reprezentáljam Magyarországot és 

támogassam sportolótársaimat.  

 

21 év sportban töltött idő- ebből 12 év a magyar válogatott színeiben- lehetőséget nyújtott arra, 

hogy mind a versenyzőtársaimmal, mind az edzőkkel és vezetőkkel jó kapcsolatot alakítsak ki, 

empátiával álljak a sportolókhoz, és reálisan kezeljem a felmerülő problémákat. Az itthoni és 

külföldi tanulmányaim által kiváló kommunikációs és vezetéselméleti készségeket 

fejlesztettem ki, ami kulcsfontosságú egy ilyen pozíció betöltésénél.  

 

Az utóbbi időben a Nemzetközi Olimpiai Bizottságnál Thomas Bach különös figyelmet fordít 

a Sportolói Bizottság szerepére, ad a véleményükre, bevonja őket a munkába, aminek komoly 

eredményei is vannak. Szeretném ugyanezt a tendenciát a Magyar Olimpiai Bizottságban is 

továbbvinni. Véleményem szerint a sportolók bevonása nélkül nem lehet hiteles és igazán jó 

döntéseket hozni, hiszen ami a ’Field of the Play’-en történik, arról kizárólag a versenyzők 

tudnak valós visszajelzést adni, véleményt alkotni.  

 

Mindemellett fontosnak tartom, hogy a MOB Sportolói Bizottsága felvegye a kapcsolatot a 

különböző sportágak saját Sportolói Bizottságával, hiszen ezáltal hatékonyabb munkát lehetne 

folytatni, könnyebben lehetne megoldást találni az esetlegesen felmerülő problémákra. Ezen 

kívül sportolói fórumok megszervezése is lehetőséget nyújthatna a versenyzőknek véleményük 

megfogalmazására, kérdéseik feltételére.  

 

Végezetül, a saját karrieremből is adódóan, számomra különösen fontos a tiszta sport védelme, 

a dopping ellenes harc és a fair play népszerűsítése. Véleményem szerint a MOB kiváló munkát 

végez ezeken a területeken, szeretném ezt folytatni és még több sportolótársamhoz eljuttatni 

ezeket az üzeneteket.  

 

Bízom pályázatom pozitív elbírálásában és a további közös munkában. 

 

Szeged, 2021.10.28.  
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